
ورزش ایران

هاشمی: سیاست های رهبری، 
فصل الخطاب ورزش بود

جلسـه مشترک رؤسای فدراسـیون های ورزشی و جلسه 
مشـترک مدیران کل استانی با کیومرث هاشمی وبیناری 

برگزار شد.
ایـن جلسـه بـرای برنامه ریـزی با رؤسـای فدراسـیون های 
تحقـق  راسـتای  در  اسـتانی  کل  مدیـران  و  ورزشـی 
ن  شـد یـی  جرا ا و  ی  رهبـر معظـم  مقـام  یشـات  فرما
دسـتورات و رهنمودهـای رهبرانقـاب در دیدار با جامعه 
ورزش برگـزار شـد. در ایـن دو جلسـه بعضـی از رؤسـای 
فدراسـیون ها و مدیران کل اسـتانی نظرات شان را درباره 

مسـائل و مشـکات حـوزه ورزش ارائـه کردنـد.
کیومـرث هاشـمی در جلسـه بـا رؤسـای فدراسـیون های 
ورزشی، دیدار جامعه ورزش با رهبر انقاب را امیدبخش 
بـا مقـام معظـم رهبـری یـک نشسـت  خوانـد: »دیـدار 
امیدبخـش و راهگشـا بـرای مسـئولین و خانـواده ورزش 
بود و سیاسـت هایی که در دیداررهبری عنوان شـد برای 
همـه مـا فصل الخطـاب بـود و اینکـه بتوانیـم در راسـتای 

توسـعه ورزش کشـور گام برداریـم.
شـاه بیت صحبت هـای مقـام معظم رهبـری در این دیدار 
»ورزش قـوی، ایـران قـوی« بـود و وظیفه ما این اسـت که 
این موضوع را به گفتمان تبدیل کنیم. طبق فرمایشـات 
رهبرمعظـم انقـاب وظیفـه مـا ایـن اسـت کـه در راسـتای 
رفـع دغدغـه و مشـکات ورزشـکاران  از جملـه مسـائلی 
همچـون اشـتغال، مسـکن، معافیـت و تحصیـات قـدم 
برداریـم.«  وزیـر ورزش، در جلسـه بـا مدیـران کل ورزش 
و جوانـان اسـتان های سراسـر کشـور بـا اشـاره بـه تـاش 
مدیران اسـتان ها برای توسـعه ورزش کشـور گفت:  حوزه 
ورزش و جوانـان، حـوزه بزرگـی اسـت. در دیـداری کـه 
جامعـه ورزش بـا مقـام معظـم رهبـری داشـت، افتخـاری 
بـرای جامعـه ورزش رقـم خـورد و مـا بایـد از بیانـات و 
رهنمودهـای رهبـری اسـتفاده لازم را ببریـم و قـدردان 
رهبـر انقـاب باشـیم. نشسـت، نشسـت بسـیار خوبـی 
بـود و اعتمـادی کـه ایشـان بـه جامعـه ورزش دارنـد، باید 
مـا بـه درسـتی بـه آن پاسـخ دهیـم و از ظرفیت هـای خود 
بـرای محقـق شـدن ایـن نوع نـگاه اسـتفاده کنیـم. بهبود 
سـامتی و رفـاه اجتماعـی در بحـث ایـران قـوی اسـت. 
باشـیم،  داشـته  خوبـی  همگانـی  ورزش  مـا  کـه  وقتـی 
سـامت جامعـه کـه جـزو وظایـف مـا اسـت، نهادینـه 
خواهد شـد. زمانـی ما می توانیم بگوییـم در حوزه ورزش 
همگانـی موفـق هسـتیم، کـه بـا ارتقـای سـطح سـامتی، 
شـاهد افتتـاح هیـچ بیمارسـتانی نباشـیم. منظـور مـن 
ایـن اسـت کـه نبایـد همـه اسـتانداران و مسـئولان دنبـال 
افتتاح بیمارسـتان ها باشـند و من دربـاره اهمیت ورزش 
قوی صحبت می کنم و اگر ورزش به صورت کاماً درست 
نهادینه شود و سامت جامعه را تضمین کنیم، نیازی به 
مراکز درمانی نداریم. بهترین پیشگیری، موضوع ورزش 

اسـت کـه بایـد از ظرفیـت آن بهـره ببریـم.«

چین؛ میزبان انتخابی المپیک تکواندو
تکوانـدو  قـاره ای  المپیـک  سـهمیه  مسـابقات  برنامـه 
 2024 مشـخص شـد. رقابت هـای تکوانـدوی المپیـک 
پاریـس در حالـی بـا حضـور 128 تکوانـدوکار در دو گـروه 
مـردان و زنـان برگـزار خواهـد شـد کـه ایـن نفـرات بـرای 
3 روش می تواننـد جـواز  حضـور در ایـن مسـابقات بـه 
را بگیرنـد. در صورتـی کـه  حضـور در المپیـک پاریـس 
تکوانـدو کاران از طریـق رنکینـگ و یا از طریق مسـابقات 
گرنداسـلم موفـق بـه کسـب سـهمیه نشـوند، می تواننـد 
شـانس خـود را در مسـابقات قـاره ای امتحـان کننـد. در 
ایـن مسـابقات فینالیسـت های قاره هـای آسـیا، اروپـا، 
اقیانوسـیه جـواز  اول  نفـرات  و  آمریکـن  پـان  و  آفریقـا 
را می گیرنـد.  حـالا طبـق  پاریـس  المپیـک  حضـور در 
اعـام فدراسـیون جهانـی مسـابقات قـاره آسـیا روزهـای 
25 و 26 اسـفندماه در شـهر تـای آن کشـور چیـن پیگیری 

خواهـد شـد.

عضویت دو ایرانی در فیبا آسیا
سـهراب کیهانـی و صفـا علـی کمالیـان بـه عنـوان عضـو 
کمیتـه پزشـکی و کمیتـه فنـی فیبـا آسـیا انتخاب شـدند.
کیهانـی، پزشـک و جـراح متخصـص کـه نایـب رئیـس و 
عضـو هیـأت رئیسـه فدراسـیون بسـکتبال نیـز اسـت بـه 
عضویـت کمیتـه پزشـکی فیبـا آسـیا درآمـد.در ضمـن او 
بـه عنـوان رئیـس کمیتـه پزشـکی فدراسـیون کشـتی هم 
فعالیـت می کند.همچنیـن صفـا علـی کمالیـان، مربـی 
اسـبق تیـم ملـی بسـکتبال ایـران در دو قهرمانـی جـام 
ملت هـای آسـیا، دو قهرمانـی کاپ فیبـا آسـیا و دو جـام 
جهانـی، سـابقه مدرسـی FIBA و WABC، نظـارت فیبـا 
و مربیگـری در NCAA و G - League بـا تیـم NBA در 

Advanced Scott هیوسـتون راکتـز را دارد.

تکواندوی ایران در فینال جام جهانی
تیـم ملـی تکوانـدوی ایران بـرای حضور در مرحلـه نهایی 
رقابت هـای جـام جهانـی بـا شـش تکوانـدوکار بـه چیـن 
تنهـا در  بـه صـورت تیمـی و  سـفر می کند.ایـن رویـداد 
بخـش ترکیبـی )میکـس( روز ۲۸ آذر بـه میزبانـی چیـن 
در سـالن بین المللی ووشـی تایهو در شـهر ووشـی برگزار 
می شـود و تیـم ملی ایران نیز برای حضـور در آن ثبت نام 
کرده اسـت. تاکنـون ۴۵ تکواندوکار از کشـورهای برزیل، 
مراکـش، ایـران، قزاقسـتان، چین، کـره جنوبـی و رواندا 
ثبـت نـام کرده انـد.  ترکیـب ایـران را یلـدا ولی نـژاد، تینـا 
مدانلو، ملیکا میرحسینی، ابوالفضل عباسی، میرهاشم 
حسـینی و ابوالفضل یعقوبی تشکیل می دهند. تیم های 
اول تا سـوم این رقابت ها مسـتقیم به بخش تست تیمی 

المپیـک پاریـس ۲۰۲۴ راه پیـدا خواهنـد کرد.
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 فاطمه مریخ یکی از 9 ستاره درخشان دنیازهرچشم وفایی از مرد شماره 7 دنیا

حســـین وفایی در مســـابقات قهرمانی 
جهـــان   ۷ شـــماره  مـــرد  از  بریتانیـــا، 

زهرچشـــم گرفـــت.
وفایی نفر 18 رنکینگ اسنوکرجهان که 
در مســـابقات قهرمانی انگلستان ۲۰۲۳ 
شـــرکت کرده، هرچند مســـابقه اش به 
دلیل صدای آژیرحریق با تأخیر شـــروع 
شـــد اما بعد از پیروزی مقابل اســـکات 
دونالدســـون در مرحله انتخابی، دیروز 
در همـــان دور اول رقابت هـــا مقابـــل 
شـــان مورفی انگلیســـی، مرد شماره ۷ 
جهـــان قرار گرفـــت و با پیـــروزی ۶ - ۴، 

به جمـــع ۱۶ نفر برتـــر صعود کرد.
حرفه ای تریـــن اســـنوکرباز ایرانی با این 
پیروزی شـــیرین، دور بعـــدی به مصاف 

متئو ســـلت انگلیسی می رود.
مســـابقات قهرمانـــی انگلســـتان ۲۰۲۳ 

مســـابقات اســـنوکر حرفه ای اســـت که 
شنبه شروع شـــده و تا 12 آذرماه برگزار 
می شـــود. قهرمـــان مســـابقات صاحب 
۲۵۰ هزار پوند می شـــود. مدافع عنوان 
قهرمانی مســـابقات قهرمانی انگلستان 
مارک آلن اســـت کـــه در فینـــال ۲۰۲۳ 
 ۷ - ۱۰ دینـــگ جونهـــوی را بـــا نتیجـــه 
شکســـت داد. ملی پوش اســـنوکر ایران 

در ایـــن خصـــوص می گویـــد: »مـــن در 
رختکنـــم بـــودم کـــه بـــه مـــن گفتنـــد 
باید بیـــرون برویـــم زیرا ممکن اســـت 
آتش به داخـــل اتاق هـــم بیاید! چوب 
اســـنوکرم را گرفتـــم و دویـــدم بیرون. 
نیم ســـاعت بعد آمدند و بـــه ما گفتند 
می توانیـــم برگردیـــم چون همـــه چیز 

درست شـــده است.«

صفحـــه رســـمی فدراســـیون هندبـــال 
جهـــان در آخرین خبر 9 ســـتاره جوان 
حاضـــر در رقابت هـــای قهرمانـــی زنان 
جهـــان را معرفـــی کرد که اســـم فاطمه 
مریخ بازیکن 17 ســـاله ایـــران هم بین 

آنها بـــه چشـــم می آید.
فاطمـــه مریخ ملی پـــوش هندبـــال زنان 
ایـــران در کنـــار بازیکنانـــی از کشـــورهای 
مجارســـتان، دانمارک، فرانســـه، ســـوئد، 
ژاپـــن، اســـپانیا، جمهوری چـــک و آنگولا 

قراردارد.
در  کـــه  ایرانـــی  هندبالیســـت  دختـــر 
ترکیب تیـــم ملـــی هندبال ایـــران برای 
 2023 جهـــان  قهرمانـــی  رقابت هـــای 
هســـت، با تیم هندبال نوجوانان دختر 
در قهرمانـــی آســـیا درخشـــید و روی بام 
آســـیا ایســـتاد. او در قهرمانی جهان هم 

بـــا نمایش هـــای بی نقـــص همـــراه تیم 
نوجوانـــان اســـمش را بـــه عنـــوان یـــک 
پدیده 17 ساله بر ســـر زبان ها انداخت.
در پایـــان دور مقدماتی ایـــن رقابت ها، 
برخاف انتظـــار، عنـــوان برترین گلزن 
مســـابقات قهرمانـــی نوجوانـــان دختر 

جهـــان به مریخ رســـید. 
فاطمـــه مریخ با تنها ۱۷ ســـال ســـن در 

مقدونیـــه شـــمالی نـــه تنها بیشـــترین 
تعداد گل یعنـــی۲۸ گل وارد دروازه رقبا 
کرد که در ســـه بازی اول دور مقدماتی، 

۵ پـــاس گل هم داد.
بازیکـــن بغل چپ تیـــم ملی ایـــران در 
قهرمانـــی جوانـــان جهـــان ۲۰۲۲ هم با 
۳۸ گل برتریـــن گلـــزن ایران شـــد و در 

مجمـــوع نوزدهمین گلـــزن جهان.

هندبالاسنوکر

رحمتی: برنامه کوتاه مدت مان با مربی کوبایی اخذ سهمیه المپیک است

فونتانا کمک خوبی به بوکس ایران می کند
 چالش کار در بسکتبال زنان ایران را دوست دارم

کاپوچیانی:برنده بودن یک فلسفه است

درحالی که قبل از این روح الله حسـینی 
رئیـس فدراسـیون بوکـس نـام رینالـدو 
فوتـس مربـی کوبایـی را بـرای هدایـت 
تیـم ملـی مطـرح کـرده بـود، حـالا نـام 
وان باتیستا کیسادا نابغه مربیگری دنیا 
را از آسـتین درآورد تـا سـوپرایز ویژه تـری 
داشـته باشـد. بـه گفتـه حسـن رحمتـی 
فوتـس  بوکـس،  ملـی  تیـم  مدیرفنـی 
تهـران  وارد  هفتـه  همیـن  پنجشـنبه 
می شـود و بعـد از جلسـه بـا مسـئولان 
تیـم ملـی  فدراسـیون موقتـاً هدایـت 
بزرگسـالان را تـا آمـدن فونتانا و دسـتیار 
کوبایـی اش برعهـده می گیرد.رحمتـی 
حـالا دربـاره تغییـر تصمیـم فدراسـیون 
بـرای جـذب سـرمربی تیـم ملـی گفـت: 
»مـا 12-13 گزینـه کوبایـی، روس، ازبـک 
و قـزاق درنظـر داشـتیم کـه در نهایـت 
بـه اسـم وان باتیسـتا فونتانـا کیسـادا و 
رنالـدو فوتس رسـیدیم، طبق تصمیمی 
کـه گرفتیـم قـرار شـد فونتانـا سـرمربی 
تیـم ملـی و فوتـس سـرمربی رده هـای 

پایـه شـود.
بـا  طبـق توافقـات قـرار اسـت فونتانـا 
هرنانـدز دسـتیار کوبایـی خـود بـه ایران 

بیایـد امـا فعـاً کارهـای او انجـام نشـده 
از  و منتظـر صـدور ویزایـش هسـتیم، 
آنجایـی کـه فرصـت کمـی تـا انتخابـی 
المپیـک مانـده و کارهـای فوتـس زودتـر 
ایـران  بـه  پنجشـنبه  او  شـده،  انجـام 
می آیـد و شـنبه جلسـه ای با حضـور او در 
فدراسـیون خواهیـم داشـت. بافاصله 
اردوی تیـم ملـی زیرنظـر ایشـان شـروع 
مسـابقات  هـم  آن  از  بعـد  و  می شـود 
قهرمانـی کشـور برگـزار خواهـد شـد. 
بنابرایـن تـا زمـان صـدور ویـزای فونتانـا 
و آمدنـش بـه ایـران، فوتـس تمرینـات 
تیـم ملـی بزرگسـالان را برعهـده خواهد 
داشـت.« بـه گفتـه رحمتـی، فونتانـا بـا 
رزومـه خوبـی کـه دارد می توانـد کمـک 
خوبـی بـه بوکـس ایـران کنـد: »او 18 
سـال سـرمربی تیـم ملـی تایلنـد بـود و 
باعـث ایجـاد رنسـانس در بوکـس ایـن 
کشـور شـد، به خاطـر همیـن هـم یکـی 

از دلایـل انتخـاب او، آشـنایی بـا بوکـس 
آسـیا اسـت و از طرفـی هـم او بـا رزومـه 
خوبـی کـه دارد، می توانـد کمـک خوبی 

بـه بوکـس ایـران کنـد.
شـاید خیلـی از دوسـتان بـر ایـن عقیده 
 65 و  اسـت  پیـر  فونتانـا  کـه  باشـند 
نیسـت  مشـکلی  امـا  دارد  سـن  سـال 
چـون ایشـان سـرمربی اسـت و برنامـه 
می دهـد، دسـتیارش هرنانـدز تمرینات 
را پیـاده می کنـد و هـرکاری لازم باشـد 
انجـام می دهـد. برنامه بلندمدتـی برای 
بوکـس بـا ایـن مربـی داریـم. اصـاً بـه 
دنبـال پیشـرفت شـگرف در کوتاه مدت 

. نیسـتیم
برنامـه کوتاه مدت مان بـا فونتانا گرفتن 
سهمیه المپیک، برنامه میان مدت مان 
برنامـه  و  پـن  ا ژ یی  سـیا آ ی  ی هـا باز
 2028 المپیـک  هـم  بلندمدت مـان 

اسـت.« لس آنجلـس 

النـی کاپوچیانـی کـه سـابقه قهرمانـی در 
لیـگ برتـر بسـکتبال یونـان را در کارنامـه 
دارد از اردیبهشـت سـال جاری سـرمربی 
تیـم ملـی بسـکتبال زنـان ایـران شـد و 
 B توانسـت ایـن تیـم را بـه فینـال دویـژن
آسـیا برسـاند و تنهـا یـک امتیـاز، صعـود را 
از تیـم ملـی گرفـت تـا نتوانـد دوره بعـدی 
چالشی را برابر تیم های قدرتمندی چون 

چیـن و ژاپـن تجربـه کنـد.
از  را  یونانـی فعالیـت خـود  ایـن مربـی 
بـه عنـوان دسـتیار شـروع   ۲۰۰۷ سـال 
۱۰ سـال سـرمربیگری در  کـرد و سـابقه 
بالاتریـن سـطح بسـکتبال یونـان را در 
کارنامـه خـود دارد. کاپوچیانـی ۵۳ سـاله، 
هدایـت تیم هایـی نظیـر المپیاکـوس و 
پاناتینایکـوس را برعهـده داشـته و پیـش 
از قبـول هدایـت تیـم ملـی ایـران، بـا تیـم 
پاناتینایکـوس در لیگ زنان یونان حاضر 

بـود.
این مربی در طول چهارماهی که هدایت 
دختـران ایـران را برعهـده داشـت نشـان 
داد کـه عاشـق پیـروزی اسـت.او دربـاره 
می گویـد:  ایـران  در  حضـورش   مـدت 
»مـردم با مـن کاماً خوب رفتار می کنند، 

آنهـا میهمان نـواز هسـتند و هـر چیـزی را 
کـه نیـاز داشـتم سـریع بـرای مـن فراهـم 
خوشـمزه ای  بسـیار  غذاهـای  کردنـد. 
داریـد. مـن هـم تـاش کـردم خـودم را بـا 
فرهنـگ ایران که بـا فرهنگ غرب تفاوت 

دارد تطبیـق دهـم.«
النـی کاپوچیانـی به بسـکتبال زنـان ایران 
هم اشاره می کند: »زنان ایران، بسکتبال 
را دوسـت دارنـد، بـازی تماشـا می کننـد و 
فدراسـیون تـاش کـرده امکانـات خوبی 
در اختیـار آنهـا بگـذارد و مـا در همـان 
تمریـن  مـردان  ملـی  تیـم  اسـتادیوم 
می کنیـم. در ایـران بسـکتبال زنـان بـه 
انـدازه مـردان عالـی نیسـت ولی جـا برای 

پیشـرفت زیـادی دارد.«
ایـن مربـی اوبرادویچ را الگـوی مربیگری 
خـود می دانـد: »اوبرادویـچ را تحسـین 
می کنـم و بـه او احتـرام می گـذارم. مـن 
تحـت تأثیـر شـخصیت او هسـتم. ایـن 

مربی برای من متمایز است.برای همین 
هم چالش مربیگری در ایران را پذیرفتم 
تـا بتوانـم ایـن تیـم را بـه جایـگاه بالایـی 

برسـانم.«
فلسـفه  یـک  ا  ر ن  بـرد همچنیـن  وی 
می داند: »برنده شدن یک فلسفه است. 
کسـانی کـه در ورزش فعالیـت می کننـد، 
احسـاس رقابت و برنده شـدن را در خود 
ایجـاد کرده انـد. مـن می خواهـم برنـده 
شـوم. دوسـت دارم بسـازم و وضعیـت را 
بهبود بخشـم.اما شکسـت هم بخشـی از 
بـازی اسـت و نیـازی نیسـت بیـش از حـد 
بـا مـا بمانـد. مـن از آن درس می گیـرم.«
امـا ایـن مربـی فضای خـارج از بسـکتبال 
د  یـا ز ینترنـت  ا ر  د مـن  «  : رد ا د هـم 
می چرخـم، تلویزیـون تماشـا می کنـم، 
و  وم  مـی ر ون  بیـر غذاخـوردن  بـرای 
تماشـای تئاتـر، روسـتا، دریـا و ماقـات بـا 
مـردم دوسـت داشـتنی را دوسـت دارم.«
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حامد صمدی ســـرمربی تیم والیبال 
نیان الکترونیک، حسابی از قضاوت 

داور اول بـــازی خانگی تیمش مقابل 
گیتی پســـند شـــاکی اســـت. بـــه نظر 
او اشـــتباهات داور، روحیـــه تیمش را 
بهم ریخت و باخت تیمش را رقم زد: 
»من نمی گویم به اشـــتباهات داوری 
باختیم. اما اشـــتباهات مســـلم داور 
روی روحیـــه بازیکنان جـــوان ما تأثیر 
گذاشـــت، در حالـــی که نبایـــد اجازه 

می دادیـــم به اینجا برســـد.«

 داور اشتباهات زیادی داشت
به نظر حامـــد صمدی، اشـــتباه داور 
در پوئـــن حســـاس ســـت اول کار را 
ســـخت کرد: »ما یکشنبه بازی خیلی 
سخت و ســـنگینی با گیتی پسند تیم 
دوم جدول داشـــتیم، اما اشتباهات 

داوری روی کار تیمم تأثیر گذاشـــت. 
بویژه اشـــتباهش در پوئـــن 27-28 
ســـت اول که گیتی پســـند سرویس 
زد و توپ 20 ســـانتیمتر بیرون از خط 
بـــود و حتـــی داورخـــط هـــم رأی به 
داخـــل داد امـــا علیرضا قریـــب داور 
اول رأی داور خـــط را هـــم برگرداند. 
در صورتـــی که همـــه جماعت دیدند 

و حتی داور خط که همیشـــه علیه ما 
پرچم می زند، این بار که درســـت رأی 
داد، داور اول قبـــول نکـــرد. البته تنها 
اشـــتباه داور این نبود و باز هم اشتباه 
داشـــت اما روی پوئن حســـاس نبود. 
مـــن به قریـــب گفتم اشـــتباه می کند 
و حتی گفتـــم فیلم بـــازی را از صدا و 
ســـیما می گیرم تـــا به او ثابت شـــود، 
اگـــر رأی قریـــب اشـــتباه نبـــود پـــا به 

ســـالن مهران نمی گذارم.«

قریب از عطایی می ترسد
ســـرمربی نیـــان الکترونیک مشـــهد، 
از داور بـــازی دل پـــری دارد: »تیـــم ما 
بـــد بـــازی نکـــرد، حتی ســـت اول هم 
10-15  جلو بودیم امـــا بازیکنان جوان 
هـــم متأســـفانه وقتـــی 5 امتیـــاز جلو 
می افتنـــد فکر می کنند بردند. ســـت 
اول در والیبال مهم اســـت. ما ســـت 
دوم و ســـوم را بردیـــم و ســـت چهارم 
باختیـــم. مـــن می گویـــم اگـــر خطای 
پنجـــه هســـت بـــرای همـــه هســـت. 
متأســـفانه علیرضـــا قریـــب نـــه تنهـــا 
امســـال کـــه هربـــار بـــه مشـــهد آمده 
برای مـــا بد ســـوت زده. او یکســـال با 
تماشـــاگران درگیر می شـــود، یکسال 
با سید. پارســـال برای بازی با هرازآمل 
داور مـــا بـــود، ســـر تـــوپ مشـــکوک 
عطایـــی ســـرش داد زد و بـــه خاطـــر 

ترس از عطایی ســـر تیم مـــا را برید. با 
اینکه او رفیق ماســـت با اشـــتباهاتش 
تیمم را اذیت کرده. عقیلی ســـرمربی 
تیم گیتی پســـند هم ســـه چهاربار به 
خاطر رأی به ســـمت سکوی داور دوید 
و اعتـــراض کرد ولـــی وقتی تیمش برد 
گفـــت داوری مشـــکلی نداشـــت. در 
حالی که مـــن وقتی مس رفســـنجان 
و شـــهداب یزد را بردم گفتم داور خط 

مشـــکل داشت.«

من نمی توانستم جلو دهان 
تماشاچیان را بگیرم

او دربـــاره شـــعار هـــواداران تیمـــش 
علیـــه داور می گوید: »ما دوهـــزار نفر 
تماشـــاچی داریم که قباً در فحاشی 
خیلی به نام بودند، دو ســـالی اســـت 
روی آنها خیلی کار کردیم که فحاشـــی 
نکنند و خوب هم  کنترلشـــان کردیم 
و خبـــری از کوچک تریـــن فحاشـــی 
نبـــود، وقتـــی داور اشـــتباهات محرز 
مرتکب شد، تماشـــاچیان هم از کوره 
در رفتنـــد و علیه او شـــعار دادند ولی 
اشـــتباهات داور آن قدر محرز بود که 
دیگر تماشاچیان قابل کنترل نبودند 
و هرچه من با دســـت اشـــاره می کردم 
که شـــعار ندهند، گـــوش نمی کردند. 
مـــن هـــم دیگـــر نمی توانســـتم جلـــو 

دهان آنهـــا را بگیرم.«
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محمدرحیم 
جای عسگری را 

در انجمن بوچیا 
گرفت

محمدرحیـم بعـد از اتفاقـات بازی هـای 
سرپرسـت  هانگـژو،   ۲۰۲۲ پاراآسـیایی 
گـزارش  شـد.به  بوچیـا  انجمـن  جدیـد 
از روابـط  بـه نقـل  خبرگـزاری تسـنیم و 
عمومی فدراسـیون ورزش هـای جانبازان 
و توان یابـان، بـا حکـم اسـبقیان رئیـس 
فدراسـیون، »محمدرحیـم« سرپرسـت 
قبـل  هفتـه  و  د  . شـد چیـا  بو نجمـن  ا

مهدی عسـگری سرپرسـت وقـت انجمـن 
بوچیـا در گفت وگویـی عنـوان کـرد کـه 
اسـتانداردها درخصـوص توپ های بوچیا 
تغییـر کرده، ولی فدراسـیون این موضوع 
را بـه انجمـن اعـام نکـرده بـود. برهمیـن 
اسـاس ملی پوشـان بـا توپ هـای قرضـی 
در بازی هـای پاراآسـیایی شـرکت کردنـد. 
ورزشـی  مدیـر  واکنـش  موضـوع  یـن  ا

فدراسـیون را به دنبـال داشـت و او گفـت 
رشـته  مقـررات  و  قوانیـن  »آخریـن  کـه 
بوچیـا در بهمـن مـاه سـال 1400 از سـوی 
مدیریـت ورزشـی فدراسـیون بـه انجمـن 
اعام شـد اما پس از تغییرات، مسـئولین 
وقـت انجمـن به صورت تخصصـی قوانین 
را بررسـی نکردنـد.« این ماجـرا در نهایت 
با کنار گذاشـته شدن عسگری و انتصاب 

سرپرسـت جدیـد انجمن بوچیا بـه پایان 
رسـید. اما محمدمهدی گیانی نژاد مدیر 
ورزشـی فدراسـیون ایـن جابه جایـی را بـه 
موفقیـت   « نمی دانـد:  مصاحبـه  خاطـر 
تیم هـای ملـی فدراسـیون در رویدادهـای 
در  دارد،  زیـادی  اهمیـت  بین المللـی 
از  ملـی  تیم هـای  فنـی  کادر  و  انجمـن 
عملکـرد  کـه  می گیریـم  بهـره  افـرادی 

فنـی خوبـی دارنـد. انجمـن بوچیـا هـم 
از ایـن موضـوع مسـتثنی نبـوده و پـس 
سیب شناسـی  آ جلسـات  ی  ر گـزا بر ز  ا
تخصصی رشته ها در بازی های پاراآسیایی 
هانگـژو، سرپرسـت جدیـدی بـرای ایـن 
انجمـن معرفـی شـد و تغییـرات صـورت 
اصحـاب  بـا  مصاحبـه  خاطـر  بـه  گرفتـه 

رسـانه نیسـت.«


